
Acta del Ple

Identificació de la sessió

Sessió: PLE ORDINARI DEL DIA 21 DE GENER DE 2021
Ens: Ajuntament de Riudoms

PleÒrgan: 
OrdinàriaCaràcter: 

Sergi Pedret LlauradoPresident/a: 
Sílvia Font FerratéSecretari/ària: 

21 de gener de 2021Dia: 
19:00Hora d'inici: 

Sessió telemàticaLloc: 

Assistents:

Sra. Núria Mas Folch (JUNTS)
Sra. Inmaculada Beatriz Parra Hipólito (JUNTS)
Sra. Judit Albesa Fontgivell (JUNTS)
Sr. Jordi Domingo Ferré (JUNTS)
Sr. Josep M. Bages Virgili (JUNTS)
Sra. Verònica Torres Ferrant (JUNTS)
Sr. Ricard Gili Ferré (ERC-AM)
Sra. Carme Cros Garrido (ERC-AM)
Sra. Maria Teresa Basora Gallisà (ERC-AM)
Sr. Arnau Salvat López (ERC-AM)
Sr. Enric Jódar Ciurana (CUP-AMUNT)
Sr. Jose Manuel Hernández Pérez (PSC-CP)

El Sr. Alcalde inicia la sessió dient: «Molt bona tarda. Benvinguts a aquesta sessió plenària d’
avui, 21 de gener de 2021, de l’Ajuntament de Riudoms. També donem les gràcies a la
secretaria accidental per assistir a aquesta sessió plenària. Ho fa amb la càmera apagada, com
és habitual. I amb tots els regidors connectats amb càmera oberta, per tant, les votacions d’
aquesta sessió plenària seran amb la mà alçada de tots els regidors i regidores de l’
Ajuntament. Comencem aquesta sessió plenària, com és habitual, seguint l’ordre del dia i el
primer que hi trobem és l’Informe de Presidència».

ACORDS

 INFORME DE PRESIDÈNCIA

INFORME DE PRESIDÈNCIA1. 
 

Transcripció de l'acta número 2021-0000002 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Sílvia Font Ferraté - DNI *** (SIG), Sergi Pedret

Llauradó - DNI *** (SIG) en data: 09/03/2021, 09/03/2021A
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El Sr. Alcalde informa del següent: «Des de l’últim any hem viscut un Nadal atípic. Amb el pocs
actes que s’han pogut realitzar, hem despertat una mica la il·lusió que poc a poc havíem
perdut. En especial, avui m’agradaria parlar en aquest Informe de Presidència d’un dels actes
en concret: des de fa anys el nostre poble ha sigut tot un referent al territori per la recepció de
Ses Majestats els Reis d’Orient la nit del 5 de gener. Aquest any la situació de la pandèmia i les
variacions de les dades de salut tan constants al voltant d’aquests fets ens han obligat a
canviar la manera d’organitzar-ho i haver-nos d’oblidar de planificacions a mig termini i de
previsions fetes amb mesos d’antelació. Aquest any ens hem hagut d’adaptar fins a l’últim
minut a la realitat que vivim en el nostre dia a dia. Malgrat les dificultats, la incertesa i la
preocupació, hem prioritzat que l’Ajuntament de Riudoms pogués oferir aquest regal als nens i
nenes del nostre poble com hem fet cada any. Mantenint-nos ferms en la decisió per a complir
el desig de fer feliços als més petits de casa encara que fos d’una manera molt diferent a la que
estaven acostumats. És per això que avui, com a alcalde i en representació de tot el consistori,
vull fer un agraïment especial a totes les persones i a tots els riudomencs i riudomenques que
vau fer possible que la cavalcada es fes sense complicacions i fos d’allò més segura per a
tothom. Gràcies per seguir les instruccions donades per Ses Majestats i l’Ajuntament i
respectar-les en tot moment, gràcies per la comprensió, gràcies per adaptar-vos, gràcies per
quedar-vos a casa, gràcies per saludar des dels balcons i les finestres els Reis d’Orient i els
patges tal com ens havien demanat. Éreu més que cap altre any una peça clau en aquesta
cavalcada i tothom va estar a l’alçada per la prudència, el respecte i la seguretat que es
demanava. El trasllat de les impressions que ens han fet els Reis d’Orient, els patges i totes les
persones voluntàries que van fer possible l’organització d’aquesta cavalcada, a qui també
aprofito per agrair la seva gran feina i fer-ho d’una manera especial, ens han fet entendre
encara més el perquè era tan important mantenir aquesta festa. Aquell petit que des del balcó
obria els ulls sorprès i alhora il·lusionat quan els reis el saludaven i fins i tot potser
pronunciaven el seu nom, o aquella senyora gran d’edat avançada que, amb la finestra tancada
per no passar fred, somreia darrere els vidres amb els ulls esperançats de poder tornar a
passejar aviat pels carrers del nostre poble i que aixecava la mà per saludar, amb la mateixa
força que ho feia el petit de la casa del costat. Gràcies a tots els riudomencs i riudomenques
per fer possible aquesta cavalcada. Només per això l’esforç de tots i totes va valdré la pena.
 
Deixeu-me, fet aquest agraïment, i també donat els fets excepcionals i de gran ressò al nostre
municipi succeïts en aquesta setmana passada, que en faci referència en aquest Informe de
Presidència. L’endemà dels fets ocorreguts a la residència, el dimarts de la setmana passada,
per part de l’alcaldia es va donar totes les explicacions en un comunicat obert signat per l’
alcalde a tota la població del nostre municipi. En aquest comunicat s’explicava tot el que va
succeir fins al moment de la vacuna, que és el que jo conec i és el que jo puc explicar. A més,
la residència feia un comunicat dimecres i un segon comunicat dijous, els quals va fer arribar a
tots els familiars dels residents i que també va fer públics perquè tothom pugui accedir-hi.
Dimarts d’aquesta setmana (fa dos dies) vaig convocar una junta de portaveus a petició de tots
els grups de l’oposició on es van donar totes les explicacions del que va succeir la setmana
passada, en aquell dimarts, i es van respondre totes les preguntes que van formular per part
dels portaveus d’aquest plenari. Amb aquestes accions ha quedat explicat per part meva i per
part de la Residència tot el que es va viure dimarts de la setmana passada i que es tradueix en
tot el que ja coneixem.
 
Un cop feta aquesta introducció en aquest Informe de Presidència, continuem amb l’ordre del
dia i ho fem seguint-ne els punts».
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 DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DICTADES PER L'ALCALDIA

DACIÓ DE COMPTE DELS DECRETS DE LA PRESIDÈNCIA DEL NÚM. 1225 AL NÚM.2. 
1387 DE 2020
 
Es dóna compte, en compliment de l'article 42 del Reglament d'organització, funcionament i
règim jurídic de les corporacions locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986 de 28 de
novembre, de les resolucions de la Presidència/Alcaldia, del núm. 1225 al núm. 1387 de 2020,
amb un total de 163.

Resum per unitats
16 Àrea de Serveis Interns

14 Tresoreria

4 Intervenció

1 Oficina d'Atenció al Ciutadà

36 Àrea Secretaria

1 Assistència jurídica

8 Recursos Humans

10 Contractació

37 Obres, Urbanismes i Activitats

5 Àrea intervenció

21 Àrea tresoreria

5 Secretaria

5 Subvencions

Detall dels Decrets
 
 
Núm.
decret

Data Unitat Assumpte

2020-
0001225

1 6  d e
novembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió de la capella núm.19

2020-
0001226

1 6  d e
novembre
de 2020

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació dieta assistència membre tribunal procés selectiu per a la
formació d'una borsa de treball per a la provisió amb caràcter temporal de
llocs de treball d'electricista-fontaner amb categoria d'oficial segona.

2020-
0001227

1 6  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001228

1 6  d e
novembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'PLE ORDINARI DEL DIA 19 DE NOVEMBRE DE 2020'

2020-
0001229

1 7  d e
novembre
de 2020

Tresoreria
Concertació d'una operació d'endeutament a llarg termini destinat a
finançar el Pla d'Inversions de l'exercici de 2020.

2020-
0001230

1 7  d e
novembre
de 2020

Contractació
Rectificació d'errada material en el decret d'adjudicació de l'adquisició del
vehicle, en règim de renting, mitjançant la compra agregada de l'ACM, per
a Serveis Tècnics.
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2020-
0001231

1 7  d e
novembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de compensació del deute en executiva que correspon al rebut
GUALS 2019 núm. G1900048 i a la liquidació núm. 754/2020 Taxa ovp
contenidor runes, amb la devolució fiança d'obres exp. 1443/2020

2020-
0001232

1 7  d e
novembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Sol·licitud de compensació del deute en voluntària que correspon a la
liquidació núm. 794/2020 emesa en concepte de Taxa tramitació
comunicació previa obertura activitat exp. 1218/2020, amb la devolució
fiances d'obres exp. 1216/2020

2020-
0001233

1 7  d e
novembre
de 2020

Contractació
Aprovació inici d'expedient del servei de llicències Office 365 per a
l'Ajuntament

2020-
0001234

1 7  d e
novembre
de 2020

Contractació Aprovació d'inici d'expedient del contracte de servei de 3 llicències Autocad

2020-
0001235

1 7  d e
novembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Atorgament de la concessió dels drets funeraris sobre el nínxol núm. 4159
del cementiri municipal

2020-
0001236

1 7  d e
novembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de compensació del deute pendent amb l'EPE Riudoms Gestió
derivat del contracte d'explotació del Bar del Casal amb el pagament de
factures pendents presentades a l'EPE i a l'Ajuntament

2020-
0001237

1 8  d e
novembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de recàlcul del rebut de subministrament d'aigua del 3r TR2019
del c/ Verge dels Dolors, núm. 3, per causa de fuita

2020-
0001238

1 8  d e
novembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de bonificació en la taxa de subministrament d'aigua per a
persones amb discapacitat amb grau igual o superior al 65%, del servei
situat al c/ dels Avellaners, 15-A

2020-
0001239

1 8  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Final d'obres amb subvenció

2020-
0001240

1 8  d e
novembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN DEL DIA 24 DE NOVEMBRE DE
2020'

2020-
0001241

1 8  d e
novembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Modificació de les Bases del procés selectiu, mitjançant concurs-oposició,
per a ocupar el lloc de secretaria categoria d'entrada de l'Ajuntament de
Riudoms i Borsa.

2020-
0001242

1 9  d e
novembre
de 2020

Recursos
Humans

Ordenació pagament fons social 2019

2020-
0001243

1 9  d e
novembre
de 2020

Àrea de
Serveis
Interns

Autorització assistència per a la realització d'una jornada de formació

2020-
0001244

2 0  d e
novembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Decret acordant que es tramiti la revocació de la Comissió de Serveis
autoritzada

2020-
0001245

2 0  d e
novembre
de 2020

Secretaria
Aprovació inicial projecte rehabilitació segona planta del centre d'entitats i
formació "Escoles Velles"

2020-
0001246

2 4  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001247

2 4  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2 4  d e Oficina
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2020-
0001248

novembre
de 2020

d'Atenció al
Ciutadà

Autorització temporal per a l'ocupació de places d'aparcament de vehicles
de transport

2020-
0001249

2 4  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Rectificació del decret d'aprovació inicial del projecte bàsic i executiu de
Rehabilitació de la segona planta del Centre d'Entitats i Formació “Les
Escoles Velles” per a Espai de Dinamització Econòmica del municipi de
Riudoms.

2020-
0001250

2 5  d e
novembre
de 2020

Àrea de
Serveis
Interns

Complement de productivitat mes de novembre integrants Servei de
Vigilants

2020-
0001251

2 5  d e
novembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de llicència d'un gual al c/ Sant Vicenç, núm. 23

2020-
0001252

2 5  d e
novembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de llicència d'un gual al c/ Salvador Espriu, s/n
amb cantonada c/ Jacint Verdaguer, núm. 19

2020-
0001253

2 5  d e
novembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Resolució sol·licitud llicència d'un gual al c/ Salvador Espriu, 119

2020-
0001254

2 5  d e
novembre
de 2020

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació serveis extraordinaris inclosos a les nòmines del mes de
novembre 2020

2020-
0001255

2 5  d e
novembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de llicència d'un gual al c/ Jacint Verdaguer,
núm. 2, cantonada amb plaça de l'Arbre

2020-
0001256

2 5  d e
novembre
de 2020

Subvencions
Sol·licitud de subvenció PAM 2020-2023, dins la línia de despesa corrent -
anualitat 2021, per a despeses corrents de béns de titularitat municipal que
afecten a un servei o a l’ús públic.

2020-
0001257

2 5  d e
novembre
de 2020

Subvencions

Sol·licitud de subvenció PAM 2020-2023, dins la línia d’inversió - anualitat
2021, per a les obres del projecte bàsic i executiu de rehabilitació de la
segona planta del centre d’entitats i formació «Les Escoles Velles» per a
espai de dinamització econòmica del municipi.

2020-
0001258

2 5  d e
novembre
de 2020

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació serveis extraordinàris inclosos a la nòmina del mes de
novembre 2020

2020-
0001259

2 5  d e
novembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Emissió i aprovació de la liquidació en concepte de taxa canvi titularitat
d'activitat de supermercat situat al C/ Molins Nous, núm. 6, baixos.

2020-
0001260

2 5  d e
novembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL DEL DIA 30 DE
NOVEMBRE DE 2020'

2020-
0001261

2 5  d e
novembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Aprovar el pagament de la part executada d'acord amb l'informe tècnic del
Projecte Remodelació del Pati de la Llar d’infants Municipal Picarols

2020-
0001262

2 5  d e
novembre
de 2020

Secretaria
Nomenament de Lletrat per la defensa de l'Ajuntament de Riudoms, en el
Recurs davant la Sala Contenciosa, Secció 1ª del TSJC 2179/2020, R.O.
745/2020, interposat per Antònia Aragonés Solé i Cosme Aragonés Vidal

2020-
0001263

2 6  d e
novembre
de 2020

Recursos
Humans

Aprovació nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes de novembre de 2020 i
assegurances socials.

2020-
0001264

2 6  d e
novembre
de 2020

Recursos
Humans

Ordenació pagament nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes de novembre de 2020 i
assegurances socials

2020-
2 7  d e

À r e a Sol·licitud de targeta d'aparcament per a persones amb discapacitat, com
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0001265 novembre
de 2020

tresoreria a titular no conductor

2020-
0001266

2 7  d e
novembre
de 2020

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació jubilació parcial i formalització contracte de relleu.

2020-
0001267

2 7  d e
novembre
de 2020

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació jubilació parcial i formalització contracte de relleu.

2020-
0001268

2 7  d e
novembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de targeta d'aparcament per a persones amb discapacitat, com
a titular no conductor

2020-
0001269

2 7  d e
novembre
de 2020

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació jubilació parcial i formalització contracte de relleu.

2020-
0001270

3 0  d e
novembre
de 2020

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 028/2020

2020-
0001271

3 0  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001272

3 0  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001273

3 0  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001274

3 0  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001275

3 0  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Declaració d'innecessarietat de llicència de parcel·lació

2020-
0001276

3 0  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001277

3 0  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001278

3 0  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001279

3 0  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001280

3 0  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001281

3 0  d e
novembre
de 2020

Contractació
Aprovació de l'expedient de contractació del servei de 3 llicències,
actualitzacions i assistència del programari Autocad per als Serveis
Tècnics Municipals de l’Ajuntament de Riudoms.

2020-
0001282

3 0  d e
novembre
de 2020

Contractació
Aprovació d'expedient de contractació del servei de 57 llicències,
actualitzacions i assistència del programari Office 365
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2020-
0001283

3 0  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001284

3 0  d e
novembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001285

3 0  d e
novembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Llicència d’ús privatiu o ocupació temporal del domini públic d'espais de l’
equipament de l'Antiga Llar de Jubilats (Espai d'Arts Escèniques) per part
d'entitats sense fi de lucre (COLLA SARDANISTA ROSES DE TARDOR)

2020-
0001286

1  d e
desembre
de 2020

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 029/2020

2020-
0001287

1  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Aprovar que s’ha perdut el dret de l’interessat, en el tràmit d’aportar
documentació requerida de l’expedient d'aprovació del PAE per a
desenvolupar una activitat de nucli zoològic a la finca situada al polígon
11, parcel·les 2 i 3 del TM de Riudoms.

2020-
0001288

1  d e
desembre
de 2020

À r e a
intervenció

Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 45/2020

2020-
0001289

1  d e
desembre
de 2020

Intervenció Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 56/2020

2020-
0001290

1  d e
desembre
de 2020

À r e a
intervenció

Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 57/2020

2020-
0001291

2  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Servei xerrada en el marc del Pla Educatiu 2020-21

2020-
0001292

2  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN ORDINÀRIA DEL DIA 7 DE
DESEMBRE DE 2020'

2020-
0001293

2  d e
desembre
de 2020

Contractació
Subministrament d’uniformitat de policia local i vestuari de protecció civil
mitjançant l’Acord marc de l’ACM (Exp. 2017.03)

2020-
0001294

2  d e
desembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de revisió del rebut del 2n trimestre 2019 del c/ Sant Vicenç, 14,
per error en la lectura aportada per titular

2020-
0001295

2  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'HISENDA I GOVERNACIÓ
DEL DIA 7 DE DESEMBRE DE 2020'

2020-
0001296

4  d e
desembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Petició per part de BASE de resolució de l'ampliació del termini de
fraccionament, pel període de 24 mesos, del deute que correspon a
l'expedient executiu núm. 1-2020/18912 tramitat per BASE

2020-
0001297

4  d e
desembre
de 2020

Tresoreria Pagament a justificar núm. 023/2020

2020-
0001298

4  d e
desembre
de 2020

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació fons social 2020

2020-
0001299

7  d e
desembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de bonificació de les taxes d'aigua, brossa i clavegueram per a
famílies nombroses i pel servei situat al c/ Sant Julià, 26, 3

2020-
7  d e

À r e a Sol·licitud de bonificació en les taxes d'aigua, brossa i clavegueram per a
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0001300 desembre
de 2020

tresoreria famílies nombroses, pel servei situat al c/ Molins Nous, 60

2020-
0001301

7  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Llicència urbanística per a instal·lació fotovoltàica

2020-
0001302

7  d e
desembre
de 2020

Assistència
jurídica

Inici d’expedient per imposició d'ordre d‘execució per la neteja de residus
animals i vehicles, entre altres, en la finca situada al polígon 44, parcel·la
8, de Riudoms.

2020-
0001303

7  d e
desembre
de 2020

Àrea de
Serveis
Interns

Concessió permís del progenitor diferent de la mare biològica

2020-
0001304

7  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001305

7  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Sol·licitud de modificació del titular del gual núm. 72, situat al C/ Sant
Antoni, núm. 32

2020-
0001306

7  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Conformitat projecte executiu

2020-
0001307

7  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Llicència urbanística d’obres

2020-
0001308

7  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Desistiment

2020-
0001309

7  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'PLE EXTRAORDINARI DEL DIA 11 DE DESEMBRE DE
2020'

2020-
0001310

9  d e
desembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Aprovació del padró de la taxa per la prestació del servei de la Llar
d'Infants que corresponen al mes de desembre de 2020

2020-
0001311

9  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001312

9  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES I
ACTIVITATS DEL DIA 14 DE DESEMBRE DE 2020'

2020-
0001313

9  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001314

9  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN DEL DIA 14 DE DESEMBRE DE
2020'

2020-
0001315

1 1  d e
desembre
de 2020

Secretaria

Proposta d’inici d’expedient de protecció de la legalitat urbanística per la
realització de treballs de moviment de terrenys i instal·lacions sense
disposar de llicència al polígon 11, parcel·les 2 i 3 del TM de Riudoms així
com per les noves edificacions i rehabilitacions realitzades en les
edificacions existents a la finca i els usos que s’hi desenvolupen, sense
disposar de la preceptiva llicència municipal.

2020-
0001316

1 1  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Aprovació de la relació provisional d’aspirants admesos i exclosos en la
convocatòria que té per objecte la formació d’una borsa de treball de
personal «administratiu» com a funcionari interí. (exp. 2612/2020)
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2020-
0001317

1 1  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001318

1 1  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001319

1 4  d e
desembre
de 2020

Tresoreria Pagament a justificar núm. 024/2020

2020-
0001320

1 4  d e
desembre
de 2020

Tresoreria
Concertació d’una operació de crèdit a llarg termini per al finançament del
pla d’inversions previst en el pressupost d’exercici de 2020.

2020-
0001321

1 4  d e
desembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Recurs contra el decret núm. 2020-001201, de resolució del recurs contra
la liquidació núm. 737/2019 emesa en concepte de taxa pel traspàs de
títols funeraris i per expedició de títols funeraris, en relació a la tomba núm.
28

2020-
0001322

1 4  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001323

1 4  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001324

1 5  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001325

1 5  d e
desembre
de 2020

Contractació
Aprovació del contracte de les obres d’execució del modificat del Projecte
bàsic i executiu de millora de les xarxes i la pavimentació del carrer de les
Galanes, de Riudoms (Modificat el juliol de 2020)

2020-
0001326

1 5  d e
desembre
de 2020

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació bases que han de regir el procés selectiu, mitjançant el Servei
d'Ocupació de Catalunya, per a la contractació amb caràcter temporal de
les persones que participaran al programa de reactivació ocupacional,
d'acord amb la subvenció concedida per la Diputació de Tarragona

2020-
0001327

1 5  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Correcció d’errada material dia proves borsa administratiu

2020-
0001328

1 5  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança d'obres

2020-
0001329

1 5  d e
desembre
de 2020

Contractació
Adjudicar el contracte de subministrament de 57 llicències, actualitzacions
i assistència del programari Office 365 Empresa Estàndard

2020-
0001330

1 5  d e
desembre
de 2020

Contractació
Adjudicació del contracte de subministrament, en règim de compra, d'un
carretó automotor per a la brigada municipal de Riudoms

2020-
0001331

1 5  d e
desembre
de 2020

Intervenció
Inici expedient per a l'aprovació del Pressupost General de l'Ajuntament de
Riudoms exercici 2021.

2020-
0001332

1 5  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Renúncia a l'execució d'obres comunicades

2020-
0001333

1 5  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Conformitat projecte executiu

Transcripció de l'acta número 2021-0000002 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Sílvia Font Ferraté - DNI *** (SIG), Sergi Pedret
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2020-
0001334

1 7  d e
desembre
de 2020

Recursos
Humans

Aprovació nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament
corresponent a la paga extraordinària de Nadal 2020.

2020-
0001335

1 7  d e
desembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Reclamació rebuts d'aigua per manca lectura en el 4 TR 2018 i 1r TR 2019
i sol·licitud recàlcul dels rebuts del 2n i 3r TR 2019 per fuita, del servei
situat a plaça de l'Oratgell, núm. 1

2020-
0001336

1 7  d e
desembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de modificació titularitat del gual núm. 300, situat al C/ Sant
Sebastià, núm. 47

2020-
0001337

1 7  d e
desembre
de 2020

Contractació
Adjudicació del contracte de subministrament de 3 llicències Autocad LT
per a Serveis Tècnics Municipals

2020-
0001338

1 7  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN DEL DIA 21 DE DESEMBRE DE
2020'

2020-
0001339

1 8  d e
desembre
de 2020

Recursos
Humans

Ordenació pagament nòmina del personal de l’Ajuntament corresponent a
la paga extraordinària de Nadal 2020.

2020-
0001340

1 8  d e
desembre
de 2020

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 030/2020

2020-
0001341

1 8  d e
desembre
de 2020

Intervenció Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 58/2020

2020-
0001342

1 8  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Llicència d’ús privatiu o ocupació temporal del domini públic d'espais de l’
equipament de la Casa de Cultura per del Centre d'Estudis Riudomencs
Arnau de Palomar (CERAP)

2020-
0001343

1 8  d e
desembre
de 2020

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació llista persones admeses i realització de l'entrevista del procés
selectiu, mitjançant el SOC, per a la contractació de les persones que
participaran al programa de reactivació ocupacional.

2020-
0001344

1 8  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'HISENDA I GOVERNACIÓ
DEL DIA 23 DE DESEMBRE DE 2020'

2020-
0001345

2 1  d e
desembre
de 2020

Àrea de
Serveis
Interns

Complement de productivitat mes de desembre integrants Servei de
Vigilants

2020-
0001346

2 1  d e
desembre
de 2020

Tresoreria Pagament a justificar núm. 025/2020

2020-
0001347

2 1  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació via pública per obres

2020-
0001348

2 1  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Llicència urbanística d'obres

2020-
0001349

2 1  d e
desembre
de 2020

Àrea de
Serveis
Interns

Incorporació funcionari interí Servei de Vigilants

2020-
0001350

2 1  d e
desembre
de 2020

Intervenció Aportació grups polítics any 2020

2020-
2 2  d e
desembre À r e a

Revisió d'ofici del rebut d'aigua del 1r trimestre de 2019, del servei situat al
c/ Muralla de la Font Nova, 52, 4-1, per error en el registre del consum del
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0001351 de 2020 tresoreria comptador.

2020-
0001352

2 2  d e
desembre
de 2020

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de revisió del rebut pel subministrament d'aigua del 3r trimestre
de 2019 i del comptador situat al c/ Sant Sebastià, 8, 2-2, al·legant que
s'ha comprovat que el comptador assignat no és correcte i que s'ha
facturat el consum d'un altre usuari.

2020-
0001353

2 3  d e
desembre
de 2020

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 031/2020

2020-
0001354

2 3  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Aprovació de les liquidacions en concepte d'ajuts del servei de menjador
escolar al Consell Comarcal Baix Camp.

2020-
0001355

2 3  d e
desembre
de 2020

Subvencions
Declaració de desistiment de la sol·licitud de subvenció directa al sector
comercial i empresarial de Riudoms.

2020-
0001356

2 3  d e
desembre
de 2020

Subvencions
Declaració de desistiment de la sol·licitud de subvenció directa al sector
comercial i empresarial de Riudoms.

2020-
0001357

2 3  d e
desembre
de 2020

Recursos
Humans

Aprovació serveis extraordinaris inclosos a la nòmina del mes de
desembre 2020

2020-
0001358

2 3  d e
desembre
de 2020

Àrea de
Serveis
Interns

Acceptació baixa voluntària com a funcionari interí

2020-
0001359

2 3  d e
desembre
de 2020

Subvencions
Sol·licitud de subvenció per disposició del romanent del PAM de l’any 2019
per a l’Adequació de la xarxa informàtica i de videoconferències.

2020-
0001360

2 3  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'PLE EXTRAORDINARI DEL DIA 29 DE DESEMBRE DE
2020'

2020-
0001361

2 3  d e
desembre
de 2020

Àrea de
Serveis
Interns

Incorporació personal que participarà al programa de reactivació
ocupacional

2020-
0001362

2 4  d e
desembre
de 2020

Secretaria

Inici d’expedient de protecció de la legalitat urbanística i suspensió
immediata dels treballs i actuacions que s’estan duen a terme a la finca
situada al polígon 43, parcel.la 20 del terme municipal de Riudoms, sense
disposar de la preceptiva llicència municipal.

2020-
0001363

2 4  d e
desembre
de 2020

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 032/2020

2020-
0001364

2 8  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Aprovació relació de factures 62/2020

2020-
0001365

2 8  d e
desembre
de 2020

Recursos
Humans

Aprovació nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes de desembre de 2020 i
assegurances socials.

2020-
0001366

2 8  d e
desembre
de 2020

Secretaria
Correcció errada material en el nº de parcel.la del Decret d'inici protecció
legalitat urbanística i suspensió immediata treballs i usos

2020-
0001367

2 8  d e
desembre
de 2020

Recursos
Humans

Ordenació pagament nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes de desembre de 2020 i
assegurances socials

2020-
2 8  d e
desembre À r e a

Aprovació relació de factures 64/2020
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0001368 de 2020 Secretaria

2020-
0001369

2 8  d e
desembre
de 2020

À r e a
intervenció

Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 63/2020

2020-
0001370

2 8  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució fiança

2020-
0001371

2 8  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Aprovació relació de factures 67/2020

2020-
0001372

2 8  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Aprovació relació de factures 65/2020

2020-
0001373

2 8  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Aprovació relació de factures 66/2020

2020-
0001374

2 8  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Subministrament de targetons corporatius

2020-
0001375

2 8  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Aprovació relació de factures 70/2020

2020-
0001376

2 8  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Reserva de llocs disponibles per a la col·locació gratuïta de cartells i dels
locals públics d’ús gratuït per als actes de campanya electoral de les
eleccions al Parlament de Catalunya 2021

2020-
0001377

2 8  d e
desembre
de 2020

Tresoreria
Aportació exercici 2020 EPE Riudoms Serveis, EPE Riudoms Gestió i
Fundació Gaudí.

2020-
0001378

2 9  d e
desembre
de 2020

À r e a
intervenció

Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 69/2020

2020-
0001379

2 9  d e
desembre
de 2020

À r e a
intervenció

Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 68/2020

2020-
0001380

2 9  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Subministrament de 1000 llantions per les festes de Nadal

2020-
0001381

2 9  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Fiança d'obres

2020-
0001382

2 9  d e
desembre
de 2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Llicència urbanística d’obres per a la rehabilitació de cuina i bany de
l'edifici situat en la finca del polígon 50, parcel·la 25.

2020-
0001383

2 9  d e
desembre
de 2020

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 033/2020

2020-
0001384

2 9  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Aprovació relació de factures 71/2020

2020-
0001385

3 0  d e
desembre
de 2020

À r e a
Secretaria

Aprovació de la relació definitiva d’aspirants admesos i exclosos en la
convocatòria que té per objecte la formació d’una borsa de treball de
personal «administratiu» com a funcionari interí.

3 0  d e
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2020-
0001386

desembre
de 2020

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 034/2020

2020-
0001387

3 1  d e
desembre
de 2020

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 035/2020

 
 
I no havent-hi cap intervenció per part dels regidors, el Ple en queda assabentat.

DACIÓ DE COMPTE DELS DECRETS DE LA PRESIDÈNCIA DEL NÚM. 1 AL NÚM. 23 DE3. 
2021
 
Es dóna compte, en compliment de l'article 42 del Reglament d'organització, funcionament i
règim jurídic de les corporacions locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986 de 28 de
novembre, de les resolucions de la Presidència/Alcaldia, del núm. 1 al núm. 23 de 2021, amb
un total de 23.

Resum per unitats
2 Obres, Urbanismes i Activitats

2 Tresoreria

11 Àrea Secretaria

7 Àrea tresoreria

1 Recursos Humans

Detall dels Decrets
Núm.
decret

Data Unitat Assumpte

2021-
0000001

4 de
gener
d e
2021

À r e a
Secretaria

Subministrament d'una rentadora pel servei de neteja Escola Cavaller Arnau

2021-
0000002

4 de
gener
d e
2021

À r e a
Secretaria

Subministrament d'un tram de bastida per la realització de tasques de la
brigada municipal.

2021-
0000003

4 de
gener
d e
2021

À r e a
Secretaria

Subministrament d’una atomitzadora suspesa de tractor per a tractaments de
desinfecció i fitosanitaris, de 800 litres de capacitat

2021-
0000004

4 de
gener
d e
2021

À r e a
Secretaria

Concessió llicència per a la tinença de gos de raça potencialment perillosa

2021-
0000005

7 de
gener
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN DEL DIA 11 DE GENER DE 2021'

2021-
0000006

7 de
gener
d e
2021

À r e a
tresoreria

Petició per part de BASE de resolució de l'ampliació del termini de
fraccionament, pel període de 12 mesos, del deute que correspon a l'expedient
executiu núm. 1-2020/58281 tramitat per BASE
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2021-
0000007

7 de
gener
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES I
ACTIVITATS DEL DIA 11 DE GENER DE 2021'

2021-
0000008

8 de
gener
d e
2021

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de revisió rebut d'aigua del 2n trimestre 2019 del c/ del Gregal, 1,
al·legant una acumulació de volum facturat per manca de lectura en els 2
trimestres anteriors

2021-
0000009

8 de
gener
d e
2021

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de compensació del deute pendent amb l'Ajuntament amb les
factures presentades i pendnets de pagament i cessió crèdit restant a l'EPE
Riudoms Gestió per compensar deute pendent

2021-
0000010

11 de
gener
d e
2021

Recursos
Humans

Aplicació increment retributiu personal al servei de l'Ajuntament de Riudoms i
entitats dependents nòmina mes de gener 2021.

2021-
0000011

13 de
gener
d e
2021

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de modificació titularitat del gual núm. 385, situat al C/ Freixe, núm.
10

2021-
0000012

13 de
gener
d e
2021

À r e a
tresoreria

Petició per part de BASE de resolució de l'ampliació del termini de pagament,
pel període de 18 mesos, del deute en voluntària que correspon a les
liquidacions d'ICIO i Taxa urbanística, d'acord amb l'exp. urbanístic 1457/2020

2021-
0000013

13 de
gener
d e
2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Llicència urbanística d'obres

2021-
0000014

13 de
gener
d e
2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN DEL DIA 18 DE GENER DE 2021'

2021-
0000015

14 de
gener
d e
2021

À r e a
tresoreria

Aprovació del padró de la taxa per la prestació del servei de la llar d'Infants que
correspon al mes de gener de 2021.

2021-
0000016

14 de
gener
d e
2021

À r e a
tresoreria

Aprovació dels padrons de les taxes per la prestació dels serveis d'abastament
d'aigua, de gestió de residus i de clavegueram que corresponen al 4t trimestre
de 2020

2021-
0000017

14 de
gener
d e
2021

Tresoreria Pagament a justificar núm. 001/2021

2021-
0000018

14 de
gener
d e
2021

Tresoreria Petició d'una bestreta extraordinària a BASE Gestió d'Ingressos

2021-
0000019

14 de
gener
d e
2021

À r e a
Secretaria

Deixar sense efecte decrets d'alcaldia en relació a contractes menors fins que
no hi hagi aprovació del pressupost 2021.

2021-
0000020

14 de
gener
d e

À r e a
Secretaria

Denegar la cessió d'un equipament municipal pel dia 28.1.2021 per assamblea
de la Comunitat de Regants Mina del Burgar
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2021

2021-
0000021

14 de
gener
d e
2021

À r e a
Secretaria

Rectificació error material decret de Llicència d’ús privatiu o ocupació temporal
del domini públic d'espais de l’equipament de la Casa de Cultura per del Centre
d'Estudis Riudomencs Arnau de Palomar (CERAP)

2021-
0000022

15 de
gener
d e
2021

À r e a
Secretaria

Aprovar la suspensió de les classes de l’Escola Municipal de Música de
Riudoms que no es poden impartir telemàticament, i en conseqüència no girar
quotes a l’alumnat d'acord amb la Resolució SLT/1/2021, de 4 de gener, per la
qual es prorroguen i es modifiquen les mesures en matèria de salut pública per
a la contenció del brot epidèmic de la pandèmia de COVID-19 al territori de
Catalunya

2021-
0000023

15 de
gener
d e
2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Llicència urbanística d’obres per tancament d'una finca

 
 
I no havent-hi cap intervenció per part dels regidors, el Ple en queda assabentat.

APROVACIÓ DEL NOU ENCÀRREC DE GESTIÓ INFORMATITZADA DEL PADRÓ
 D'HABITANTS A LA DIPUTACIÓ DE TARRAGONA

APROVACIÓ DEL NOU ENCÀRREC DE GESTIÓ INFORMATITZADA DEL PADRÓ4. 
D'HABITANTS A LA DIPUTACIÓ DE TARRAGONA I DEL RESPECTIU CONVENI
REGULADOR

El Sr. Alcalde explica la proposta dient. «Cada any es fa l’encàrrec a la Diputació per fer la
gestió informatitzada del nostre padró. Tots els regidors n’heu rebut la informació i, si no m’
equivoco, heu rebut també el conveni signat l’any 2018. Per tant, si algú vol fer cap intervenció
sobre aquest punt».
 
A continuació el Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP, fa la següent
intervenció: «Simplement entenem que és un mecanisme que facilita la tasca de l’Ajuntament i,
per tant, nosaltres hi votarem a favor. Gràcies».
 
I no havent-hi més intervencions per part de la resta de regidors, se sotmet la proposta a
votació plenària.

El Ple de l'Ajuntament acorda, per unanimitat, aprovar el següent acord.

Fets

En data 16/12/2020 aquest Ajuntament ha rebut a través de la plataforma EACAT notificació de
la Diputació de Tarragona per la qual es trasllada l’acord pres en data 27 de novembre de
2020, que diu:
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"Primer.- Resoldre els encàrrecs de gestió per a la gestió informatitzada del padró d’habitants
que van efectuar els ajuntament de la província de Tarragona que tot seguit es relacionen:
 
Ajuntament Inici Conveni

Riudoms 14/06/2018

 
Segon.- En conseqüència d’això, resoldre el Conveni per a la gestió informatitzada del padró d’
habitants que es va aprovar per la Diputació de Tarragona en data 26/3/2004.
 
Tercer.- Aprovar el conveni que regularà l’encàrrec de la gestió informatitzada del padró d’
habitants, document ANNEX, i comunicar-ho a la Intervenció General d’aquesta Diputació.
 
Quart.- Notificar aquest acord als ajuntaments corresponents, per tal que acordin l’encàrrec de
la gestió informatitzada del padró d’habitants, el qual caldrà que remetin pertinentment a la
Diputació de Tarragona.
 
Cinquè.- Un cop els respectius ajuntaments hagin acordat l’encàrrec de la gestió informatitzada
del padró, la Diputació acordarà l’acceptació del mencionat encàrrec i signarà el conveni
regulador, el qual serà remès als ajuntaments per a la seva signatura, qui l’hauran de retornar a
la Diputació per als seus plens efectes. A tal efecte, es faculta la presidenta de la Diputació de
Tarragona per a la signatura del Conveni i per dur a terme el que calgui per donar compliment a
l'acord.
 
Sisè.- Efectes.
Fins el moment en que se signi el Conveni que ara s’aprova per les dues administracions,
seguirà vigent i amb plens afectes l’encàrrec de la gestió informatitzada del padró d’habitants, i
en conseqüència el Conveni aprovat en data 26/3/2004, signat per la Diputació i els respectius
ajuntaments, essent que el servei de la gestió informatitzada del padró d’habitants se seguirà
prestant regularment en les condicions recollides en aquell. En el moment en que ambdues
administracions hagin signat el Conveni que ara s’aprova, el servei de la gestió informatitzada
del padró d’habitants que presta la Diputació amb tots i cadascun dels ajuntaments signants
passarà a prestar-se sota les condicions recollides en el mateix.
 
Setè.- Trametre aquest conveni al Registre de convenis de col·laboració i cooperació de la
Generalitat, als efectes pertinents, així com a la Direcció General d’Administració Local del
Departament de Governació".

Fonaments de dret

1. L’article 11 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de Règim Jurídic del Sector Públic preveu que
es pot encarregar la realització d'activitats de caràcter material o tècnic de la competència dels
òrgans administratius o de les Entitats de Dret Públic a altres òrgans o Entitats de Dret Públic
de la mateixa o de diferent Administració.
 
2. Els arts. 36.b) i 36.d) de la de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim
local i 92 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei
municipal i de règim local de Catalunya atribueixen competències a la Diputació de Tarragona
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1.  

2.  

per a exercir funcions d’assistència i cooperació econòmica, tècnica i jurídica als municipis de
la província de Tarragona, per tal de facilitar la gestió de les seves competències, impulsar la
seva modernització i contribuir al benestar dels ciutadans i al desenvolupament equilibrat del
territori.
 
3. L’art. 108.3 de la Llei 26/2010, del 3 d'agost, de règim jurídic i de procediment de les
administracions públiques de Catalunya diu que “Les administracions públiques de Catalunya
poden subscriure convenis i protocols amb altres administracions públiques i amb els
organismes i entitats públiques dependents o vinculats a aquestes, en l'àmbit de les
competències respectives i per a la consecució de finalitats d'interès comú”.
 
En els mateixos termes, l’art. 11.3 de la Llei 40/2015 esmentada diu que “Quan l'encàrrec de
gestió es realitzi entre òrgans i Entitats de Dret Públic de diferents Administracions es
formalitzarà mitjançant signatura del corresponent conveni entre elles, que haurà de ser
publicat en el «Butlletí Oficial de l’Estat», en el Butlletí oficial de la Comunitat Autònoma o en el
de la Província, segons l'Administració a què pertanyi l'òrgan que efectua l’encàrrec (...)”.
 
En aquest sentit, l’art. 309 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s'aprova el Reglament
d'obres, activitats i serveis dels ens locals diu que “L’ens local aprova les clàusules dels
convenis en què intervé o participa. L’acord i la còpia del conveni s’han de trametre a la
Direcció General d’Administració Local del Departament de Governació”, així com que “En el
supòsit de transferència de funcions o d’activitats a altres administracions públiques per mitjà
de conveni, l’acord s’ha d’adoptar per la majoria absoluta del nombre legal de membres de la
corporació”.
 
En els mateixos termes, l’art. 47.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del
règim local diu que “es requereix el vot favorable de la majoria absoluta del número legal de
membres de les corporacions per a l’adopció d’acords en les següents matèries: h)
Transferència de funcions o activitats a d’altres Administracions públiques, així com l’
acceptació de les delegacions o encomanes de gestió realitzades per altres administracions,
llevat que per llei s’imposin obligatòriament”.
 
4. L’art. 51 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de Règim Jurídic del Sector Públic disposa que:
 

“Els convenis s'extingeixen pel compliment de les actuacions que constitueixen el seu
objecte o per incórrer en causa de resolució.
Són causes de resolució: (entre d’altres) e) Per qualsevol altra causa diferent de les
anteriors prevista en el conveni o en altres lleis.

 
5. Pel que fa a la vigència del conveni, l’art. 49.h) de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de Règim
Jurídic del Sector Públic diu que “Els convenis hauran de tenir una durada determinada, que no
podrà ser superior a quatre anys, tret que normativament es prevegi un termini superior”, i que
“En qualsevol moment abans de la finalització del termini previst en l'apartat anterior, els
signants del conveni podran acordar unànimement la seva pròrroga per un període de fins a
quatre anys addicionals o la seva extinció”, però per altra banda, l’art. 47.9 de la mateixa norma
diu que “Les normes del present Capítol no seran aplicable als encàrrecs de gestió i els acords
de terminació convencional dels procediments administratius”, i atès que el que s’està regulant
aquí és un conveni per a l’encàrrec de la gestió informatitzada del padró d’habitants, s’entendrà
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que el present te vigència indefinida, en el benentès que l’Ajuntament, que encarrega la gestió
del servei, pot deixar sense efecte l’encàrrec de la gestió informatitzada del Padró d’habitants
fet a la Diputació de Tarragona en qualsevol moment, en els termes previstos al conveni.
 
6. L’art. 14 de la Llei 19/2014, del 29 de desembre, de transparència, accés a la informació
pública i bon govern regula l'obligació de publicitat dels convenis, la qual, diu, s’ha de fer
efectiva per mitjà del Registre de convenis de col·laboració i cooperació de la Generalitat, que s’
ha d’integrar en el Portal de la Transparència.
 
7. El conveni tipus que regulava l’encàrrec de gestió per a la gestió informatitzada del padró d’
habitants a la Diputació de Tarragona per part dels ajuntaments de les comarques del Camp de
Tarragona i de les Terres de l'Ebre es va aprovar per la Diputació de Tarragona en data 26/3
/2004.

En conseqüència, :S'ACORDA

Primer.- Encarregar a la Diputació de Tarragona la gestió informatitzada del padró d’habitants.
 
Segon.- Trametre a la Diputació de Tarragona, a través de la plataforma EACAT, la notificació
del present acord pres per aquest ajuntament, als efectes pertinents.
 
Tercer.- Facultar l’alcalde de l’Ajuntament per a la signatura d’aquest conveni amb la Diputació
de Tarragona.
 

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació.

 MOCIONS DELS GRUPS MUNICIPALS

MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DE LA CUP PER A FOMENTAR LA5. 
REALITZACIÓ DE TREBALLS DE RECERCA EN L'ÀMBIT MUNICIPAL

El Sr. Alcalde fa la següent explicació: «La primera és una moció presentada pel grup municipal
de la CUP que, després de la reunió de portaveus, el portaveu de la CUP en vol fer una
referència».
 
A continuació intervé el Sr. Enric Jódar, portaveu de la CUP, i manifesta el següent: «Vull
informar que, després del que hem comentat amb els diferents portaveus dels grups
municipals, hem decidit retirar la moció. Ara en faré una breu explicació perquè la gent que ens
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està seguint des de casa pugui entendre els motius. L’objectiu d’aquesta moció era fomentar la
realització de treballs de recerca en l’àmbit municipal i la participació del jovent en els espais
públics i municipals aprofitant una mica l’experiència dels treballs de recerca. La idea principal
era que entre l’Ajuntament, els instituts i els grups municipals elaboréssim diverses propostes
perquè els alumnes de l’institut poguessin tenir algunes idees per fer els seus treballs de
recerca. Tal com he dit, després de plantejar aquesta moció a la resta de grups municipals,
alguns tenien reserves. També entenem que són encertades perquè no n’havíem parlat amb
totes les parts implicades com podria ser l’institut. Per tant, entenem que el fons de la moció és
compartit per tots i que es pot desenvolupar aquesta proposta d’alguna altra manera. Llavors
no veiem necessari portar-la a votació».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar, i manifesta el següent: «Doncs gràcies per l’
explicació i per explicar també a qui ens acompanya des de casa el motiu pel qual es retira
aquesta moció i mantenir el que vam comentar en la junta de portaveus. És una proposta que
veiem interessant, no només el govern sinó que tots els grups del plenari vam manifestar
interès per aquesta proposta amb format de moció que ara es retira. Tanmateix, s’estudiarà i es
treballarà de manera conjunta per tal de poder-ho dur a la pràctica».
 
Per tot això, el Ple retira aquesta moció, que és el punt número 5 de l’ordre del dia.

MOCIÓ PRESENTADA CONJUNTAMENT PELS GRUPS MUNICIPALS DE JUNTS PER6. 
RIUDOMS, ERC-AM I CUP-AM PER DECLARAR PERSONA NON GRATA A FELIP VI DE
BORBÓ AL MUNICIPI DE RIUDOMS

El Sr. Alcalde explica el següent: «És una moció que presenten de manera conjunta els grups
municipals de Junts per Riudoms, Esquerra Republicana de Catalunya i la CUP per declarar
persona non grata Felip VI de Borbó al municipi de Riudoms. És una moció que es presenta
conjuntament després que el Consell per la República ens la fes arribar i serà presentada per
tres representants de cada un dels grups municipals. En nom de la CUP, que es qui
començarà, serà l’Enric Jódar, en nom d’Esquerra Republicana serà la Teresa Basora, i en
nom de Junts serà el Jordi Domingo».
 
A continuació s’obre el torn d’intervencions als grups municipals del plenari.
 
El Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP, intervé i manifesta el següent: «D’
acord. Gràcies. Atès que el Consell Local per la República de Riudoms ens ha fet arribar el
manifest per declarar persona non grata a Felip VI de Borbó i ens l’ha fet arribar a tots els grups
municipals de l’Ajuntament de Riudoms instant que aquest hi doni suport; i atès que tres dels
grups municipals comparteixen l’argumentari, el que es proposa és el manifest que té els punts
següents:
 
La institució que actualment dóna forma a l’Estat espanyol és en essència una institució
antidemocràtica basada en drets hereditaris de sang i privilegis d’arrel aristocràtica. Si
aprofundim en el cas espanyol, ens trobem amb una monarquia que, a més de legitimar-se en
drets propis de l’Edat Mitjana, és també directament hereva del règim franquista: el mateix
dictador, poc abans de la seva mort, elegia a dit el successor el rei Joan Carles I de Borbó. La
relació de la dinastia borbònica amb el Països Catalans ha estat una relació marcada per la
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cultura política de la imposició des de Felip V, primer Borbó cap de l’Estat espanyol que va
sotmetre els catalans a cop d’autoritarisme polític i militar com així demostra el Decret de Nova
Planta que abolia les institucions catalanes, el setge de Barcelona o la crema de Xàtiva, fins al
darrer i actual cap d’Estat, Felip VI, símbol de la unitat d’Espanya i que tres segles després del
final de la Guerra de Successió continua negant el dret d’autodeterminació a la nació catalana.
En aquest moment passo la paraula a la Teresa, que continuarà l’exposició de la moció».
 
A continuació, intervé la Sra. Maria Teresa Basora, del grup municipal d’ERC-AM, que
manifesta el següent: «En l’actual procés de ruptura democràtica engegat pel poble català
envers l’Estat espanyol pensem que és convenient assenyalar i denunciar quin ha estat al
paper de la dinastia borbònica i la corona espanyola al llarg de la història, el que representa i el
que simbolitza. Des del sotmetiment dels Països Catalans per dret de conquesta, a l’actual
model de l’Estat espanyol és arcaic i antidemocràtic. Perquè la institució monàrquica és
anacrònica i no representa la majoria de catalans i catalanes. Perquè l’actual rei ho és per
herència del règim feixista encapçalat pel dictador Francisco Franco. Perquè la monarquia
espanyola i en concret la dinastia borbònica té una llarga història d’exercici de l’autoritarisme
polític i militar contra els Països Catalans i que continua fins l’actualitat. Perquè els catalans i
les catalanes tenim la ferma voluntat de construir una república independent de la monarquia
espanyola i en plena sobirania. Passo la veu al Jordi Domingo».
 
Tot seguit, intervé el Sr. Jordi Domingo, portaveu del grup municipal de Junts per Riudoms, que
manifesta el següent: «Perquè l’Estat espanyol és encara a dia d‘avui una presó també per a
altres pobles sotmesos a la corona. Perquè la monarquia espanyola és corrupta i manté vincles
amb règims autoritaris que són contraris als valors republicans, i perquè el Rei d’Espanya Felip
VI el dia 3 d’octubre de 2017 va abandonar la figura d’àrbitre que li confereix la Constitució
espanyola i va decidir prendre part en el conflicte, justificant i avalant la repressió espanyola en
forma de càrregues policials que l’Estat espanyol va desplegar a partir del primer d’octubre. Per
tot l’exposat es proposa que l’Ajuntament de Riudoms prengui els acords següents:
 
PRIMER.- Que es declari el cap de l’Estat espanyol, Felip VI de Borbó, persona non grata del
municipi de Riudoms.
 
SEGON.- Que es declari Riudoms municipi antimonàrquic i en conseqüència plenament
democràtic i republicà.
 
Riudoms, 15 de gener de 2021. Signat pels portaveus dels grups municipals Junts per
Riudoms, Esquerra Republicana-Acord Municipal i CUP-Amunt. Gràcies».
 
Seguidament, el Sr. Alcalde fa la següent intervenció: «Moltes gràcies als tres per donar veu a
aquesta moció que ha fet arribar el Consell per la República a través del Consell Local de
Riudoms. Té la paraula el regidor José Manuel Hernández, que és del grup que no l’ha
presentada».
 
A continuació, el Sr. José Manuel Hernández, portaveu del grup municipal del PSC, fa la
següent intervenció: «Bona nit a tothom. Com us he dit sempre i en la junta de portaveus,
agrairia que en aquest plenari les mocions fossin referents al poble, que per a això ens han
votat. Deixem estar l’Estat i centrem-nos més en Riudoms perquè feina hi ha per a arreglar la
Generalitat, que és més a prop. Per això crec que seria convenient que centressin millor les
mocions (com he repetit diverses vegades) en el municipi, que per a això ens han escollit
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democràticament i penso que és la feina que s’ha de fer. Per tot el que s’ha exposat (no vull
allargar-me amb aquesta història) votarem en contra. Gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Hernández, i dóna la paraula als altres grups que la
presenten per si volen fer cap comentari.
 
El Sr. Enric Jódar, del grup municipal de la CUP, intervé i manifesta el següent: «Sí. En primer
lloc volem recalcar que la CUP, com a projecte municipalista, creiem que els canvis es fan en
un país, un estat o una regió. Els canvis més potents sempre es realitzen des dels municipis i,
per tant, entenem que el debat polític en l’àmbit municipal està dissociat del debat polític més
general. Llavors qualsevol proposta política és benvinguda perquè sigui debatuda en qualsevol
espai. Nosaltres volem recalcar, tal com diu la moció, que la figura del rei Felip VI i de la
monarquia és una mostra de feixisme, d’autoritarisme i de la corrupció que és inherent a l’Estat
espanyol que actualment té estructures hereves del règim de l’any 78. Doncs creiem que s’ha
de canviar aquest fet i que és una anomalia democràtica: no és un resultat d’un procés
democràtic sinó d’un procés hereditari. Això, en ple segle 21 on tothom parla i assumeix que
estem en un estat democràtic, hauria de canviar. Finalment, la nostra candidatura té una
ideologia fundacional i irrenunciable respecte a la independència als Països Catalans i els
valors republicans. Per tant, donem total suport a la moció que ha presentat el Consell Local
per la República».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar i dóna la paraula a la Sra. Maria Teresa
Basora.
 
La Sra. Maria Teresa Basora, del grup municipal d’ERC-AM, intervé i manifesta el següent: «El
grup d’Esquerra volíem afegir dos comentaris. En abril de 2016 Esquerra ja vam fer una
proposta per declarar Felip VI persona non grata a Riudoms. En aquell moment no es va deixar
debatre en el ple per un informe jurídic que deia que els municipis no tenien competències per
fer aquest tipus d’accions. Des d’aleshores hi ha hagut un grapat de pobles i ciutats catalanes
que ho han fet sense cap problema i avui també ho fem a Riudoms. Per tant, sembla que
aleshores es podria haver fet de la mateixa manera que es fa ara. L’altre comentari fa
referència al segon punt de l’acord de la moció que diu literalment «Que es declari Riudoms
municipi antimonàrquic i en conseqüència plenament democràtic i republicà». Aquest segon
punt s’interpreta com una declaració d’intencions, ja que el fet de votar aquesta moció no ens
converteix automàticament en un municipi amb uns estàndards de qualitat democràtica i
republicana al 100 %. De fet, de segur que estarem tots d’acord que encara ens queda molta
feina per fer i seguir avançant en aquest camí de la qualitat democràtica i el republicanisme. Un
altre comentari que ha fet el company de la CUP i en referència al que ha comentat el company
del PSC és que, malauradament en aquesta democràcia que es diu Espanya, es veten tota una
sèrie de coses per a debatre com pot ser la monarquia. Pensem que en tots els àmbits de la
democràcia, com és també l’àmbit municipal, s’ha de poder debatre».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció de la Sra. Basora, i dóna la paraula al Sr. Jordi Domingo,
per si vol afegir res més com ha grup que també ha presentat la moció.
 
El Sr. Jordi Domingo, del grup municipal de Junts per Riudoms, intervé i manifesta el següent:
«Bé, nosaltres volem refermar que estem totalment d’acord amb el contingut d’aquesta moció i
crec que és innecessari repetir el seu contingut. Teníem aquest convenciment des del primer
moment en què es va presentar i vam acordar fer-ho conjuntament. D’altra banda, també vull
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mencionar que diferents membres d’aquest govern formen part del Consell Local per la
República i, per tant, ja vam recolzar aquesta iniciativa des del primer moment. Ara el que fem
és portar-la al plenari. Res més a afegir. Gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Domingo, i dóna la paraula al Sr. José Manuel
Hernández, per si vol afegir alguna cosa més.
 
El Sr. José Manuel Hernández, del grup municipal del PSC, intervé i manifesta el següent: «No
hi donaré importància. No ho allargaré més i crec que això no té res a veure amb Riudoms i no
vull manifestar-me perquè seria un estira-i-arronsa. No vull entrar més en això. Simplement
votaré en contra. Ja està».
 
Per acabar, el Sr. Alcalde manifesta: «Moltes gràcies a tots per les vostres intervencions.
Només reafirmaré el que diu el regidor Jordi Domingo: alguns membres d’aquest plenari són
membres des del primer dia del Consell per la República Catalana fins i tot abans que es
fundés el Consell Local, i l’alcalde n’és un. Per tant, parlem del que va fer un govern passat
després d’un informe que evitava presentar aquesta moció. En tot cas, parlem del govern
actual que jo presideixo i que des del primer minut sóc membre del Consell per la República.
Un cop dit això, ja crec que indica força quins són els meus valors en aquest sentit».
 
Una vegada finalitzades les diferents intervencions se sotmet la moció a votació plenària.

El Ple de l'Ajuntament acorda amb el vot en contra del Sr. José Manuel Hernández, i amb el vot
a favor dels Srs. Núria Mas, Jordi Domingo, Inmaculada Beatriz Parra, Verònica Torres, Judit
Albesa, Josep Maria Bages, Ricard Gili, Carme Cros, Maria Teresa Basora, Arnau Salvat, Enric
Jódar i l'Alcalde-President, aprovar el contingut de la moció.

Fets

En data 15 de gener de 2021 els grup municipal de Junts per Riudoms ha presentat una moció
signada conjuntament pels grups municipals de Junts per Riudoms, ERC-AM i CUP-AM, per
declarar persona non grata a Felip VI de Borbó al municipi de Riudoms, per a ser tractada en el
Ple ordinari (exp. 4312990004-2021-0000111). El text literal de la qual és el següent: 
 
 
"MOCIÓ QUE PRESENTEN CONJUNTAMENT ELS GRUPS MUNICIPALS DE JUNTS PER
RIUDOMS, ERC-ACORD MUNICIPAL I CUP-ALTERNATIVA MUNICIPALISTA AMUNT PER
A DECLARAR PERSONA NON GRATA A FELIP VI DE BORBÓ AL MUNICIPI DE RIUDOMS

 
Atès que el Consell Local per la República de Riudoms ha fet arribar el Manifest per a declarar
persona non grata a Felip VI de Borbó a tots els Grups Municipals de l’Ajuntament de Riudoms
instant a que aquest doni suport al mateix.
 
Atès que tres dels Grups Municipals comparteixen l’argumentari que es proposa en dir
Manifest, com és el que segueix:
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La institució que actualment dona forma a l'estat espanyol és, en essència, una institució
antidemocràtica basada en drets hereditaris de sang i privilegis d'arrel aristocràtica.
Si aprofundim en el cas espanyol, ens trobem amb una monarquia que, a més de
legitimar-se en drets propis de l'Edat Mitjana, és també directament hereva del règim
franquista; el mateix dictador, poc abans de la seva mort, elegia a dit el seu successor,
el rei Joan Carles I de Borbó.
La relació de la dinastia borbònica amb els Països Catalans ha estat una relació
marcada per la cultura política de la imposició: des de Felip V, primer Borbó cap de
l'estat espanyol que va sotmetre els catalans a cop d'autoritarisme polític i militar –com
així demostra el Decret de Nova Planta, que abolia les institucions catalanes; el setge de
Barcelona o la crema de Xàtiva– fins el darrer i actual cap d'estat, Felip VI, símbol de la
unitat d'Espanya, i que tres segles després del final de la Guerra de Successió continua
negant el dret d'autodeterminació de la nació catalana.
En l'actual procés de ruptura democràtica engegat pel poble català envers l'estat
espanyol, pensem que és convenient assenyalar i denunciar quin ha estat el paper de la
dinastia borbònica i la corona espanyola al llarg de la història, el que representa i el que
simbolitza. Des del sotmetiment dels Països Catalans per dret de conquesta, a l'actual
model d'estat espanyol, arcaic i antidemocràtic.
Perquè la institució monàrquica és anacrònica i no representa a la majoria de catalans i
catalanes.
Perquè l'actual rei ho és per herència del règim feixista encapçalat pel dictador
Francisco Franco.
Perquè la monarquia espanyola i, en concret, la dinastia borbònica, té una llarga història
d'exercici de l’autoritarisme polític i militar contra els Països Catalans i que continua fins l’
actualitat.

Perquè els catalans i les catalanes tenim la ferma voluntat de construir una República
independent de la monarquia espanyola i amb plena sobirania.
Perquè l'estat espanyol és, encara a dia d'avui, una presó també per a d’altres pobles
sotmesos a la corona.
Perquè la monarquia espanyola és corrupta i manté vincles amb règims autoritaris que
són contraris als valors republicans.
Perquè el rei d’Espanya, Felip VI, el dia 3 d’Octubre de 2017 va abandonar la figura d’
àrbitre que li confereix la constitució espanyola i va decidir prendre part en el conflicte,
justificant i avalant la repressió espanyola en forma de càrregues policials que l’ Estat
espanyol va desplegar a partir del primer d’Octubre.

Per tot l’exposat, es proposa que l’Ajuntament de Riudoms prengui els següents:
 
ACORDS:

 
. Que es DECLARI el cap de l'estat espanyol, Felip VI de Borbó, persona non grata delPrimer

municipi de RIUDOMS.
 

. Que es DECLARI RIUDOMS municipi antimonàrquic i, en conseqüència, plenamentSegon
democràtic i republicà".
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Fonaments de dret

El règim de sessions del Ple es troben determinades en l’article 98.e) del Decret Legislatiu 2
/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de
Catalunya, que determina que «el els plens ordinaris la part dedicada al control de la resta d’
òrgans de la corporació ha de tenir una substantivitat pròpia i diferenciada de la part resolutiva,
tot garantint de manera efectiva el seu funcionament i, si escau, en la seva regulació, la
participació de tots els grups municipals en la formulació de precs, preguntes i mocions».
 
Segons l’article 97.3 del Reglament d’organització i funcionament de les entitats locals (Reial
Decret 2568/1986, de 26 de novembre) estableix que la moció és «la proposta que se sotmet
directament a coneixement del Ple a l’empara del que preveu l’article 91.4 d’aquest Reglament.
Es pot formular per escrit o oralment».

En conseqüència, :S'ACORDA

ESTIMAR  la moció presentada conjuntament pels grups municipals de Junts per Riudoms,
ERC-AM i CUP-AM per declarar persona non grata a Felip VI de Borbó al municipi de Riudoms.

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació.

 ASSUMPTES URGENTS

ASSUMPTES URGENTS7. 
No n'hi ha.

 PRECS I PREGUNTES

PRECS I PREGUNTES8. 
 
1/. Precs i preguntes formulades pel grup municipal del PSC:
 
 
El Sr. José Manuel Hernández, portaveu del grup municipal del PSC, intervé i manifesta el
següent: «La primera pregunta que volia fer era sobre la vacunació. Ja has respost i no hi
insistiré més. Ja has donat les explicacions i si ha un informe de Sanitat, doncs ens quedem
amb això. Per a mi ja ha estat contestat amb aquesta explicació. En segon lloc, ens agradaria
saber l’estat de les obres que hi ha al pavelló: si estan finalitzades o no, i quin termini de
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lliurament teniu. Una altra cosa com a  és que ens agradaria saber si teniu un estudi per aprec
intentar continuar el recorregut de la riera de Maspujols fins a Cambrils, ja que el fa molta gent i
crec que és bo per a l’esport. A més, té una doble intenció: crec que si s’habilités perquè la
gent pogués fer esport a la riera també evitaria molts dels abocaments il·legals que sovint
estem sofrint. Seria molt positiu que ho portéssim a debatre. Si teniu ja alguna cosa en ment jo
crec que seria molt positiu per al municipi i més que res per això, pel doble impacte: els
abocaments il·legals i que la gent pugui fer esport fins a Cambrils. La meva part ja està».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Hernández, i dóna la paraula alSr. Enric Jódar,
portaveu del grup municipal de la CUP.
 
2/. Precs i preguntes formulades pel grup municipal de la CUP-AMUNT:
 
El Sr. Enric Jódar intervé i manifesta el següent: «Començarem amb un parell de preguntes
arran dels decrets. Abans hem dit que no teníem dubtes, però les preguntes que fem ara van
una mica més enllà de l’aspecte tècnic i preferim fer-les aquí.
 
- Pel que fa al decret 2020/1285, aquest fa constar que l’Ajuntament de Riudoms té interès en
elaborar un reglament de funcionament dels equipaments municipals que cedeixen els espais
de terceres entitats del municipi. Llavors ens agradaria saber en quins terminis, com s’
elaborarà i quina serà la funció principal d’aquest document que esmenta el decret.
 
- El decret 2020/1287 parla breument d’un expedient d’aprovació del PAE per a desenvolupar
una activitat de nucli zoològic a la finca situada al polígon 11 parcel·les 2 i 3, del terme
municipal de Riudoms. Ens agradaria saber després d’aquest procés en el qual s’esmenta que
ha finalitzat el període d’al·legacions (si no recordo malament) en quin estat queda el procés d’
aquest expedient. No sé si prefereixes contestar-nos ara aquestes dues, Sergi, o continuo amb
la resta?».
 
A continuació el Sr. Alcalde li respon dient: «Sí, les contesto. En relació amb al primer decret,
simplement és un decret que, a través de la Secretaria de l’Ajuntament de Riudoms vam ser
informats que ara hi havia forces entitats que ocupaven espais municipals d’una manera que
no era només ocasional, sinó que començaven a ocupar espais municipals amb un temps de
llarga durada. Doncs els convenis que signàvem amb les entitats per l’ocupació d’aquests
espais havien d’estar regulats per un reglament d’ús i és el que hi diu. Si no m’equivoco, està ja
fet, és a dir, és un reglament molt senzill. Les entitats que comencin a ocupar espais aquest en
2021 signaran aquest document properament (si no l’han signat ja). Bàsicament és la relació d’
entitats municipals que ocupen espais municipals de llarga durada. Doncs s’ha de fer d’una
manera diferent i no via conveni o cessió com es feia fins ara. Si no et sap greu, repeteix-me el
número de l’altre decret?».
 
El Sr. Enric Jódar manifesta: «Sí. Era el 2020/1287».
 
El Sr. Alcalde respon dient: «Com que és un assumpte urbanístic i mentre jo busco... Jordi, no
sé si tu en tens constància de memòria i com a regidor. Així no cal que busqui. Ho veig una
mica complicat amb aquest nou programa».
 
El regidor d’Urbanisme Sr. Jordi Domingo, respon dient: «De memòria no. Jo recordo i pel que
hi diu a la síntesis, és «aprovar que s’ha perdut el dret de l’interessat en el tràmit d’aprovar la
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documentació requerida de l’expedient d’aprovació». Vol dir que, si es van donar uns terminis
per a aportar una documentació, s’han exhaurit i, per tant, s’ha de fer un seguiment. Si no
correspon, doncs s’hauran de fer els requeriments pertinents perquè deixin de fer aquesta
activitat però hauria de llegir exactament el contingut. Ara no el tinc davant. Ja el buscaré i
contestaré a l’Enric».
 
El Sr. Enric Jódar continua amb la seva intervenció dient: «Continuo amb la resta de punts. En
primer lloc, nosaltres també volíem fer esment al procés de vacunació a la residència de L’
Onada. Farem una breu intervenció i després un parell de preguntes. Considerem que aquesta
situació no hauria tingut lloc si el protocol de vacunació hagués previst totes les situacions en
les quals podien sobrar dosis de vacunes. Per tant, considerem que, més enllà del fet que ha
sigut objecte de polèmica, aquest és un exemple més que el procés de vacunació potser no s’
està planificant correctament i la gestió de la pandèmia tampoc s’està fent adequadament per
part del govern de la Generalitat. Creiem que és important remarcar això perquè és una cosa
que s’ha produït en altres municipis i altres regions, és un fet comú i cal anar a l’arrel del
problema més enllà de la polèmica que hi hagi pogut sortir. En segon lloc, volem recalcar (com
ja ha dit l’alcalde abans) que va haver una junta de portaveus extraordinària i s’hi va donar als
portaveus algunes explicacions que havíem demanat a través del nostre comunicat i ho volem
posar en valor. En tercer lloc, creiem que alguns aspectes potser no han estat aclarits en l’
Informe de Presidència. Creiem que, com a exercici de transparència, doncs també seria
coherent o lògic que s’esmentessin en el ple. Per exemple, una mica més endavant ho farem.
També lamentem, que en el comunicat d’alcaldia en aquell moment tampoc es fes cap tipus d’
autocrítica, ja no només pel fet de si s’havia de posar o no la vacuna (evidentment hi ha tantes
opinions com persones i ja ho vam manifestar en el nostre comunicat) sinó pel fet de reconèixer
que era una decisió que podia portar polèmica en l’àmbit social i mediàtic. Per tant, alcaldia
podria haver empatitzat amb el sentiment de la població que no veia adequada aquesta
actuació. Finalment, hem lamentat profundament el paper d’alguns mitjans de comunicació: ja
sabem quins són i estem malacostumats que sense cap voluntat informativa generen un circ
mediàtic al voltant del cas i del nostre poble. Quan vam fer el comunicat, en cap cas era la
intenció que això es desenvolupés d’aquesta manera ni tampoc ens sentim responsables.
També volem deixar això clar. Un cop fetes aquestes consideracions, formulem dues preguntes
molt específiques que considerem rellevants per l’aclariment per donar més informació del cas
específic.
 
1.- Tenint en compte que a les xarxes socials l’alcalde va explicar el procés de vacunació a la
residència, per quin motiu no es va explicar en cap moment que l’alcalde i un regidor de la
corporació havien estat vacunats?
2.- La segona pregunta: tant en el comunicat emès per l’alcalde com en el comunicat de L’
Onada s’explica que l’alcalde ha sigut un contacte directe i habitual o que l’alcalde i els regidors
vénen a ajudar en qualsevol situació que es requereix, és a dir, al centre o a la part del .hall
Llavors tenint en compte aquestes dues afirmacions en els respectius comunicats, entenem
que és important que la població de Riudoms conegui quina és la relació que manté l’
Ajuntament amb la residència L’Onada i quines són les tasques de suport que realitza l’equip
de govern de l’Ajuntament. Això és tot.
 
- Sobre la gestió del menjador escolar en el curs vinent. Tenint en compte que és possible que l’
Ajuntament no pugui prestar de forma directa aquest servei durant el curs vinent i que manté
contacte estret amb les AMPA per aquesta qüestió, considerem que ara mateix el nostre grup
polític l’única informació que té ha sigut a partir del contacte que hem establert amb les AMPA i
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creiem que és una qüestió prou important perquè l’equip de govern sigui proactiu en el traspàs
d’informació a la resta de grups municipals. Per tant, tal com ja venim fent en el ple anterior i
també en l’altre, demanem que es convoqui una reunió amb els grups municipals per tal que l’
equip de govern ens expliqui l’estat de la qüestió, perquè no ens agradaria assabentar-nos d’un
canvi tan important per la via dels fets consumats (per dir-ho així).
 
- Després hi ha dues temàtiques més. La primera és sobre la realització de cursos formatius. L’
Ajuntament realitza anualment cursos formatius de diverses temàtiques i aquesta tipologia de
cursos s’ha vist afectada per la COVID-19. Precisament per això creiem que actualment hi ha
una part de la població que malauradament no pot treballar a causa de les restriccions en
diversos sectors econòmics i que potser té una mica més de temps lliure que abans. Per tant,
seria interessant que es puguin oferir alguns cursos en línia per tal que aquestes persones, si
ho desitgen, poguessin aprofitar part d’aquest temps per formar-se. Hi ha moltes persones que
es troben a l’atur o amb ERTO i que potser és una situació d’impàs que algú podria aprofitar
per millorar els seus coneixements. Llavors demanem a l’Ajuntament que consideri la
possibilitat de realitzar alguns cursos intensius de diverses temàtiques: sobre l’ocupació,
recuperar cursos de llengua catalana o altres temàtiques que es puguin considerar interessants
però que al final serveixen perquè la població aprofiti aquest temps d’incertesa malauradament
per per seguir formant-se.
 
- Finalment, tenim dues preguntes molt greus sobre les Escoles Velles i és que ens agradaria
saber en quin estat es troben els arranjaments que havia de fer l’empresa constructora per tal
de solucionar algunes deficiències de l’edifici, i particularment ens agradaria saber si s’ha
aconseguit posar en funcionament l’ascensor. Això serà tot per avui. Gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar, i dóna la paraula al Sr. Ricard Gili, portaveu
del grup municipal d’ERC-AM.
 
3/. Precs i preguntes formulades pel grup municipal d’ERC-AM:
 
1.- El Sr. Ricard Gili intervé i manifesta: «Bona nit a tothom. Començarem el torn de precs i
preguntes referint-nos a la vacunació de l’alcalde i un regidor del govern vinculada amb la
COVID-19. Hem llegit les explicacions de l’alcalde en el comunicat i també hem escoltat les que
ens va donar directament en la junta de portaveus d’aquest dimarts, les que ha donat a l’inici d’
aquest ple, també hem llegit el comunicat que va fer la residència L’Onada i hem escoltat les
explicacions del Departament de Salut. Les agraïm totes. A partir de tot això, fem quatre
consideracions.
 
Primera consideració: veure un càrrec públic vacunant-se abans que la resta de la ciutadania
sobta, i considerem que no és el millor exemple. Així ho hem dit en els comunicats fets des d’
Esquerra, on hem fet referència a les paraules del Secretari de Salut Pública de la Generalitat,
el senyor Josep Maria Argimon, i així ho reiterem avui. De fet, creiem que aquesta és una visió
força compartida. Sense anar més lluny, al País Valencià diversos alcaldes socialistes també s’
han vacunat i ha estat la mateixa direcció del seu partit qui ha demanat als alcaldes que es
disculpin.
 
Segona consideració: de la mateixa manera que hem dit això, Esquerra no posem en dubte l’
explicació dels fets que ha donat l’alcalde. És una explicació que es mereix tot el nostre
respecte.

Transcripció de l'acta número 2021-0000002 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Sílvia Font Ferraté - DNI *** (SIG), Sergi Pedret

Llauradó - DNI *** (SIG) en data: 09/03/2021, 09/03/2021A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
R
i
u
d
o
m
s
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
2
9
1
8
C
2
C
8
5
3
8
C
4
3
B
D
B
9
0
8
3
F
1
A
9
8
7
A
8
B
F
1
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
0
5
/
1
2
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
1
2
:
5
6
:
0
9

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Actuacio Automatitzada Secretaria el dia 28/05/2021 a les 12:56:01



 
Tercera consideració: molts s’han sorprès del rebombori mediàtic que ha causat aquest cas. El
cert és que una de les responsabilitats dels mitjans de comunicació és informar sobre fets
rellevants i que un alcalde es vacuni abans que la gran majoria de la població és, per
descomptat, un fet rellevant. Per això els mitjans l’han explicat i no només en el cas de
Riudoms, sinó també en els d’altres alcaldes de l’Estat que s’han vacunat quan no estava
previst. Els mitjans n’han informat perquè era una cosa, diguem-ho així, sorprenent. TV3,
Catalunya Ràdio, la cadena SER i el diari  han estat alguns exemples. Ara bé, tots hoAra
sabem: l’episodi que hem viscut a Riudoms també ha fet evident el paper indigne d’altres
mitjans de comunicació i també de determinades actituds a les xarxes socials. Tant en un lloc
com en l’altre hem vist posicionaments sensacionalistes, difamatoris i fins i tot
deshumanitzadors, i ho hem viscut en atacs directes cap a l’alcalde que des d’aquí un cop més
rebutgem i també cap a altres regidors i regidores d’aquest plenari. Són atacs que no s’haurien
d’haver produït i que crec que estarem tots d’acord que seria bo que so es repetissin.
 
Quarta i última consideració: és evident que el protocol de vacunació no era prou clar i així ho
ha admès el Secretari de Salut Pública de la Generalitat, Josep Maria Argimon. Això va afavorir
situacions com la que s’ha produït a la residència de Riudoms. Per tant, cal millorar aquestes
qüestions.
 
Per últim, voldríem deixar constància que el grup d’Esquerra vam demanar a l’alcalde que les
explicacions donades públicament també es donessin en el marc de la junta de portaveus i així
es va fer aquest dimarts. Abans d’ahir consideràvem especialment necessari tenir informació
més detallada de les tasques que fa l’Ajuntament, i més concretament des d’alcaldia a la
residència i que fan que hi vagi de manera sovintejada. Així es va fer en la reunió i ho agraïm.
Entenem que el company de la CUP ho ha tornat a preguntar, però en tot cas nosaltres agraïm
les explicacions donades. Esperem que les aigües tornin al riu i puguem superar aquest
episodi. De segur que tots compartim que serà el millor per a Riudoms. No hi ha res més per a
afegir. Moltes gràcies i passo la paraula al meu company Arnau. Gràcies».
 
2.- El Sr. Arnau Salvat intervé i manifesta: «Bona nit. Tots som conscients que hi ha alguns
punts de recollida d’escombraries que són especialment delicats. En aquesta ocasió ens
referim al punt que hi ha instal·lat a la plaça Mare Cèlia on l’incivisme d’alguns sovint genera
situacions de brutícia i acumulació de deixalles. L’últim exemple el vam tenir durant les festes
de Nadal quan van aparèixer dos sofàs, un matalàs i altres escombraries. Arran d’aquest cas i
d’altres, preguntem: hi ha prevista cap actuació específica de reforç dels punts de recollida
escombraries més conflictius? Quins són o com són? Per exemple, el que hi ha a l’inici del
camí de Coll d’en Boc pel que fa tant a una actuació de reforç de la neteja com també a la
campanya de civisme. Ara passo el torn a la Carme».
 
3.- La Sra. Carme Cros intervé i manifesta: «Per acabar, volíem referir-nos a la parada d’
autobús que hi ha a l’avinguda Pau Casals, concretament al número 11. Ho fem per demanar
que s’hi millori la senyalització, ja que a dia d’avui només hi ha un pal de ferro amb uns horaris
mal enganxats amb una cinta transparent. Caldria posar algun tipus de cartell indicatiu i també
pensem que estaria bé que s’hi posés una cartellera per senyalitzar els horaris. Gràcies».
 
Finalitzades les intervencions del grups municipals, a continuació intervé el Sr. Alcalde per
donar resposta a algunes preguntes: «Moltes gràcies. Pel que fa les preguntes formulades pels
grups municipals sobre la vacunació, doncs crec que totes les explicacions que pugui donar
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estan reflectides en el comunicat. No només en el meu sinó en els comunicats que també va
fer la residència L’Onada. Bàsicament nosaltres podem explicar què ha passat fins que es
produeix el fet. No puc explicar el que passa després perquè ni és cosa meva ni ho sé. En tot
cas, el que sí que sé és que res té a veure la vacunació de l’alcalde de Riudoms amb altres
vacunacions que han passat en altres llocs que han estat totalment premeditades. De la
mateixa manera que en la junta de portaveus vaig dir «Si jo hagués tingut temps no estaríem
parlant ara d’això», si hi hagués hagut una previsió i si hi hagués hagut més temps de reacció
no estaríem parlant ara d’això i els fets que es veuen per la televisió. Tampoc sé si creu-me’ls...
És complicat saber quina és la veritat de tot, però jo sí que puc afirmar i puc explicar (ho faré on
faci falta) els fets que em van succeir com a persona.
 
Pel que fa a les preguntes que ha formulat la CUP, és que no hi ha un motiu perquè no es
publiqués. Simplement en aquest moment es va creure oportú que el que era important era
explicar al nostre municipi el que estava passant a la residència de L’Onada: tots els
professionals de la residència, tots els residents i l’equip de vacunació que es va desplaçar a L’
Onada ens van vacunar. No hi ha cap més motiu. És important el que estava succeint i doncs
és el que vam creure oportú comunicar. Quant a la relació de la residència amb l’Ajuntament,
concretament amb l’alcalde, realment és una relació amb l’Ajuntament que s’ha ampliat amb l’
alcalde com a persona durant tota la pandèmia. L’Onada és una residència de concessió
municipal de llarga durada, amb la construcció de l’edifici per part de l’empresa adjudicatària i
són freqüents les relacions de l’Ajuntament amb la residència en qualsevol tipus d’incidència
important que hi passi, sobretot en l’edifici. Sí que és cert que la relació amb l’alcaldia s’
intensifica no a partir de la pandèmia, sinó a partir dels aiguats de l’octubre del 2019, que és el
primer dia que aquest alcalde rep una trucada d’auxili de la residència. Tots recordem el que va
passar en els aiguats de 2019 al nostre municipi: es van inundar molts edificis i uns dels que es
va veure molt afectat va ser la residència L’Onada. En aquell moment van trucar l’alcalde per a
dir «Alcalde, necessitem coses: necessitem ajuda, necessitem material per poder redistribuir
els residents». Es van veure afectats per aquestes inundacions i vam haver de portar-los a les
plantes superiors. Ho explico com a fet perquè és el primer cop que vaig a la residència L’
Onada quan en van demanar ajuda. És cert que després va arribar la pandèmia i moltíssimes
coses totalment inesperades i no programables, coses com la necessitat de material que ningú
feia arribar a la residència. Doncs recordareu que l’alcalde de Riudoms va rebre una donació
de material de seguretat (EPIs) per part d’una empresa de Riudoms: «Tinc això per a tu i fes el
que vulguis» i el que vaig decidir fer en aquest moment és donar la gran majoria d’aquest
material a l’Hospital Sant Joan de Reus. És evident que és qui més ho necessitava, però part d’
aquest material també va anar per descomptat al CAP del nostre municipi i una altra part d’
aquest material va anar a la residència L’Onada. Us estic parlant d’aquell moment en què a les
residències, per poder fer les cures dels residents, anaven amb bosses de brossa perquè no
tenien EPIs. Per tant, no només a les residències sinó als hospitals, ABS’s, etc. Doncs era un
moment on no hi havia res de material. Per sort i gràcies a una donació... Però va ser l’alcalde
qui va haver de contactar amb la residència. A partir d’aquí hi ha hagut altres necessitats. Sí
que és cert que la residència tenia la directiu de tenir el menys contacte possible amb el
personal extern, fins i tot amb les empreses externes que fan serveis a la residència. És en
aquest moment quan es diu «Com que l’alcalde ha vingut per diferents coses, qualsevol relació
que hagi de tenir l’Ajuntament amb la residència preferim fer-la a través d’una única persona».
En aquest cas coincideix amb l’alcalde però perquè era jo qui anava. Tanmateix, s’han hagut
de fer diferents accions, com el lliurament del menjar que hi havia en les neveres de les escoles
perquè aquest no caduqués i es va donar a la residència, fer-los-hi arribar materials de la
brigada per poder obrir el centre de dia quan es va poder obrir, o per poder sectoritzar més la
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residència quan s’havia de fer. Per tant, és una relació totalment professional d’un equipament
municipal amb una concessió de llarga durada i d’un equipament on resideixen un bon nombre
de riudomencs que tant en aquell moment com ara segueixen sent factors d’alt risc. Per
descomptat, com a alcalde és un grup que no puc deixar de mirar i ajudar sempre que m’ho
demanen. Llavors la relació de l’alcalde amb la residència va molt més enllà de les fotos que es
puguin publicar (que són les més amables) perquè així ho considerem, però va molt més enllà
d’això. També és cert que durant tota la pandèmia l’alcalde de Riudoms no ha posat un peu
dins de l’edifici de la residència. Totes aquestes reunions i tots aquests lliuraments que estem
comentant es fan a l’espai que és de la residència però què és a l’aire lliure: entre la porta del
jardí i la porta d’entrada de la residència. Tot aquest material que es porta per part de l’
Ajuntament es desinfecta abans d’entrar dins de la residència. Doncs fèiem tota una sèrie de
protocols que ells tenien marcats i aquesta és la relació que fins avui continuen tenint l’
Ajuntament de Riudoms i l’alcalde amb la residència.
 
Continuem responent preguntes pel que fa a les obres del pavelló que ha formulat el grup dels
socialistes. José, imagino que et referies a la impermeabilització de la pujada del pavelló que
afecta el gimnàs. Creiem que això ho podrà confirmar més en ferm la Inma, però en dues
setmanes hauria d’estar solucionat. Ho dic bé, Inma? Sí? En un màxim de dues setmanes
aquesta impermeabilització hauria d’estar solucionada. Per tant, aquests problemes històrics de
goteres al gimnàs del pavelló s’haurien d’acabar.
 
Pel que comentaves de la riera de Maspujols i la via blava que es va adequar des de l’última
entrada que hi ha del municipi de Riudoms cap amunt, doncs ho compartim totalment. És un
projecte que fins i tot el Consell Comarcal volia fer arribar de Cambrils a l’Aleixar, i tota aquella
via blava que tenim a Riudoms. Hi ha hagut diferents converses amb el Consell Comarcal
perquè fos molt més extensa i arribés des de Cambrils, com dic, des de la primera línia de mar
fins a l’Aleixar, i es pogués convertir tota la riera de Maspujols en un passeig. També és cert
que a hores d’ara no sé com està aquest projecte dins del Consell Comarcal. Per tant, com que
en som diferents representants del nostre plenari en el Consell, és una bona manera de
traslladar-los-hi i fer força. Gràcies per la proposta que també compartirem.
 
En relació amb els abocaments, és evident que és un problema importantíssim al nostre
municipi. L’Agència Catalana de l’Aigua, que és qui en té la responsabilitat de les rieres, està
totalment desbordada amb la neteja dels abocaments a les rieres. Per tant, no tenim cap altra
opció que fer el que ja hem fet en altres ocasions, que és retirar-los nosaltres com a
ajuntament, amb tot el que s’hi derivi: no només és la mà d’obra de retirar, no només és el cost
del transport perquè ho has de retirar amb banyeres, sinó que ho portes a l’empresa de
tractament de residus (i hem d’abonar el cost com a ajuntament d’aquest tractament). Per tant,
els abocaments costen molts diners a l’Ajuntament de Riudoms. També s’ha de fer alguna
acció per a preveure tot això. Estem parlant amb agents rurals per intentar fer controls habituals
al nostre municipi i en diferents punts aleatoris perquè es pugui controlar per part dels agents
rural conjuntament amb el nostre cos de Guàrdia Municipal i evitar aquests abocaments.
 
La CUP ha preguntat pel menjador escolar i la possibilitat que el menjador escolar en el curs
2021/2022 ja no es realitzi directament des de l’Ajuntament. Vull deixar constància que crec
que aquesta no és una voluntat dels aquí presents. Tots hauríem d’intentar arribar fins al final
amb qualsevol de les opcions que tinguéssim com a ajuntament, però aquestes opcions s’
acaben. Sento dir que s’acaben i que cada vegada hi ha menys camí legal per poder realitzar
el menjador escolar i és per això que s’ha transmès aquesta sensació que tenim. Més que una
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sensació són aquests fets els que s’han transmès a les AMPA del nostre municipi i també als
professionals que treballen en els menjadors escolars, que finalment també són afectats
directes d’aquest possible canvi del servei del menjador. Com us dic, a hores d’ara hi ha hagut
diferents reunions amb les AMPA, els treballadors i el Consell Comarcal, que és un altre dels
actors principals en l’assumpte dels menjadors perquè és qui té la concessió del servei i
aquesta disputa de si l’Ajuntament de Riudoms pot signar o no pot signar un conveni amb qui
en té la competència. Disculpeu, abans no ho he dit però la competència és del Consell
Comarcal. Per tant, s’hi poden fer diferents accions. Una és demanar la competència, que és
un camí difícil en un temps curt perquè la competència a hores d’ara la té el Consell. També
podem veure si hi ha algun camí de signatura de conveni amb el Consell. La tercera opció és
proposar a les AMPA que siguin les que puguin dur a terme els menjadors escolars. Ens
haurem d’intentar acollir en obtenir la competència, signar el conveni amb el Consell per a
poder-ho fer nosaltres o que siguin les AMPA. L’altra opció és que ho faci el Consell. Són les
quatre opcions que hi ha. En tot cas, quan tinguem no la fermesa, sinó les quatre vies més
explorades, ho traslladarem a la junta de portaveus.
 
Sobre el que ha preguntat la CUP de les Escoles Velles, no sé com estan tots els arranjaments
que s’havien de fer. Sí que sé com està l’ascensor, que ja funciona. Això és una bona notícia
per a tothom, però hi havia alguna cosa més de parquet, d’alguna filtració d’aigua... No sé
exactament l’estat de tots els arranjaments que faltaven, però preguntaves exactament per l’
ascensor i ja està en funcionament. És a dir, el mecanisme ja funciona. En els propers dies
tindrà un funcionament normal i podrà ser utilitzat pels veïns del municipi que facin ús de les
instal·lacions.
 
Pel que fa a als precs i preguntes d’Esquerra, feien referència a un reforç en diferents bateries
de contenidors, com són els de la plaça Mare Cèlia o els de l’entrada del camí de Coll d’en Boc.
Realment ja s’hi fa el reforç, sis dies a la setmana. Hi ha una persona de la brigada municipal
que es desperta ben d’hora i el primer que fa de matí és intentar recollir tots aquests
voluminosos dipositats fora dels contenidors. Com bé sabeu, a Riudoms els contenidors són
gestionats per Secomsa, però també és cert que tots aquells voluminosos que deixen al costat
dels contenidors no són la seva obligació. Doncs quan no són massa grans els poden recollir
els treballadors de Secomsa. Tanmateix, quan hi ha dos matalassos i un somier, ho fem
nosaltres. Estem estudiant mitjans de control més efectius en les bateries de contenidors que
puguin ser permanents i sota vigilància perquè sigui més difícil fer una acció d’incivisme. Per
tant, aquesta és una mica la línia que estem estudiant i veurem fins on arriba.
 
Pel que fa a l’avinguda Pau Casals, que era una de les qüestions que ens presentava Esquerra
Republicana, doncs si és així ho millorarem. Res a dir: si falta senyalització, es preguntarà als
serveis tècnics quina és la millor senyalització que s’hi pot posar.
 
Un cop contestades les preguntes formulades pels grups municipals, ara contestem les que
van quedar pendents en l’últim plenari.
 
 
4/. Respostes a les preguntes formulades pel grup municipal de la CUP_AMUNT en l’anterior
sessió plenària ordinària del dia 19 de novembre de 2020:
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4.1/ La Sra. Judit Albesa, regidora d’Educació, respon a les preguntes formulades sobre el
menjador escolar.
 
 
- El curs passat es va contractar la figura d’un nou coordinador per al servei de monitoratge.
Ens agradaria saber quina valoració fa l’equip de govern d’aquesta figura i si s’està elaborant
un projecte de menjador amb possibles millores i actuacions a fer. En relació a les activitats
que s’hi desenvolupen, ens agradaria saber de quin material disposen les persones que fan el
monitoratge per poder desenvolupar tallers i treballs manuals amb l’alumnat que es queda al
servei del menjador i qui es fa càrrec del cost d’aquest material.
 
La valoració tant per part de l’equip de govern i sobretot per la coordinació dels menjadors, el
monitoratge i tots els usuaris és positiva, i més encara en època de pandèmia i amb les
mesures de la COVID-19 que patim avui. Per tant, tots els implicats ho valoren positivament.
Les propostes de millora es recullen en les reunions de valoració que es fa el servei del
menjador amb la regidoria d’Educació i precisament d’aquestes valoracions sorgeixen les
noves accions que hem realitzat per a una constant millora, com ara la incorporació dels
coordinadors i tot el que ha anat sorgint. Les activitats es proposen des de coordinació i el
menjador escolar proporciona els materials, és a dir, l’Ajuntament. També és veritat que potser
puntualment es demana alguna cosa als usuaris, però en general ho demanen a coordinació i l’
Ajuntament els ho proporciona.

4.2/ El Sr. Jordi Domingo, regidor d’Urbanisme i Nucli Antic, respon a les preguntes formulades
sobre l’antiga caserna de la Guàrdia Civil.
 
- Formulaven la pregunta següent: és una qüestió que ja vam transmetre a l’equip de govern
sobre la nostra preocupació. Hem detectat i els veïns ens han fet saber que estava o es
trobava en mal estat. Llavors ens agradaria saber si s’ha fet cap tipus de requeriment al
propietari o si s’ha realitzat algun tipus de visita per part dels serveis tècnics per a comprovar l’
estat de l’edifici. En cas afirmatiu, quan es va fer aquest requeriment? Quina és la conclusió
que se n’ha extret?
 
Aquest és un edifici que com a govern ens preocupa i que ja fa temps que se li està buscant
algún tipus de sortida, però és difícil perquè és privat. Hem estat en contacte permanent amb
els propietaris als quals s’ha traslladat també la preocupació sobre l’estat de l’edifici. Com que
aquest contacte no ha sigut suficient perquè posessin solució, els hem fet un requeriment per
escrit. La seva resposta està pendent.
 
5/. Respostes a les preguntes formulades pel grup municipal d’ERC-AM en l’anterior sessió
plenària ordinària del dia 19 de novembre de 2020:
 
 
5.1/ La Sra. Verònica Torres, regidora de Cultura, respon a les preguntes formulades sobre les
obres privades que s’han dut a terme prop de l’espai de les restes romanes.
 
- Ens preguntaven quins danys han causat a les restes romanes. L’Ajuntament ha aplicat
correctament els protocols que cal seguir en obres que es fan en zones amb restes
arqueològiques? Si la resposta és que no, què farà l’Ajuntament per millorar-ho i que no torni a
succeir? Hem contactat amb el Departament de Cultura per a analitzar aquest cas?
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Alcalde

Sergi Pedret Llaurado

Secretària accidental

Sílvia Font Ferraté

La llicència de les obres es va donar d’acord amb l’aixecament arqueològic de què es
disposava a l’Ajuntament i que es va fer en el moment d’urbanitzar l’àmbit. En els plànols
aquestes parcel·les no estaven afectades pel jaciment i quedaven fora de l’àmbit delimitat. En
el moment d’executar el moviment de terres de l’obra van ser alertats els serveis tècnics de l’
Ajuntament i el Departament de Cultura d’una possible troballa. En aquest moment els
propietaris van contactar amb un arqueòleg per tal de documentar aquesta troballa i així poder
continuar les obres.
 

El Sr. Alcalde finalització la sessió dient: «Molt bé. Moltes gràcies. Com que no hi ha més
preguntes per a respondre de l’última sessió plenària, deixeu-me que parli en nom de tots i
digui que m’alegro molt de veure la intervenció de la regidora Carme Cros en el nostre ple. Per
tant, deixeu-me acabar el ple en nom de tots: Carme, ben retornada a casa. Ara sí. Moltíssimes
gràcies a tots i donem per finalitzada aquesta sessió».
 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar, el Sr. Alcalde aixeca la sessió a l’hora i el lloc indicats
al començament, de la qual s’estén aquesta acta, que signa l'alcalde amb mi, la secretària
accidental, que certifico.
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